
El PSC insisteix que la comissaria regional dels Mossos es

faci a Salt

Iolanda Pineda recorda que el solar ja est� cedit i que  l'equipament policial

conjunt no �s incomptabible

SALT | T.C.C.

El grup municipal del PSC a l'Ajuntament de Salt ha entrat una moci� per debatre al ple de dem� on

demana que el consistori reclami al Depar tament d'Interior que la comissaria regional dels Mossos es faci als

terrenys ja cedits al Mas Mas�. La regidora socialista Iolanda Pineda assenyala que els terrenys, que tenen uns

4.600 metres quadrats, ja estan cedits i que el mes de febrer de 2010 ja es va signar un conveni amb l'anterior

responsable del Depar tament d'Interior.

Pineda recorda que la comissaria conjunta no �s incompatible amb la seu regional de la policia catalana, ja que

la primera ser� de districte (per atendre el municipi). L'equipament compar tit est� a mig fer. S'ha acabat la par t

de la policia local i en breu han de comen�ar els treballs d'ampliaci� per encabir-hi l'espai per als Mossos. A m�s,

l'edil del PSC indica que amb les dues instalálacions policials (una a cada extrem) s'arribaria a qualsevol indret

de la vila en menys de cinc minuts.

A banda que el solar ja est� cedit i que hi ha un conveni signat, es recorda que la pres�ncia d'uns 600 mossos

entrant i sor tint de l'edif ici suposaria una opor tunitat per a la zona, amb la creaci� de serveis i uns cent llocs de

treball.

En canvi, Independents per Salt (IpS) voldria que els terrenys del Mas Mas� cedits a Interior es reaprof itessin

per fer-hi una escola, un equipament que consideren necessari al municipi.

Fa  unes setmanes el conseller d'Interior de la Generalitat, Felip Puig, va indicar en una visita a Salt, que la

comissaria regional es construiria al terme municipal de Girona. Va indicar simplement que s'estaven estudiant

tres empla�aments. Posteriorment el delegat de la Generalitat a Girona, Eudald Casades�s, va especif icar que

l'opci� m�s viable era ampliar l'actual comissaria de Tr�nsit dels Mossos, a la carretera de Santa Coloma de

Farners. Uns dies m�s tard, l'alcalde de Salt, Jaume Torramad�, va apuntar que aquesta possibilitat seria molt

bona perqu� l'empla�ament t� bona comunicaci� per atendre tota la comarca i tamb� per arribar a Salt, si fos

necessari.
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